
Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024

nummer datum onderwerp inhoud wethouder status stand van zaken
(1/65)

230704/T10

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat het 

onderdeel kunst in de openbare ruimte terug komt 

in de cultuurnota.

vd Linden voorstel afvoeren Deze toezegging is meegenomen in de cultuurnota 

Dordrecht 2030, die is aangeboden aan de raad voor 

vaststelling dd 21 maart 2024

(2/65)

230627/T4

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt het volgende toe:

- Er zijn extra middelen voor energie-armoede waar 

nog budget inzetbaar is. Deze regeling wordt na de 

zomer geëvalueerd en de raad wordt hierin 

meegenomen. Richting Kadernota kan de raad dan 

nog accentverschuivingen meegeven (Heijkoop 

n.a.v. motie 22)

Heijkoop voorstel afvoeren De laatste stand van zaken staat beschreven in de 

"Raadsinformatiebrief over Herijking Plan van 

aanpak Energiehulp voor huishoudens", te 

behandelen tijdens de raadsvergadering van 7 

november 2023. Een evaluatie van de regeling volgt 

volgend jaar.

(3/65)

230509/T1

vergadering 

Beeldvorming 09-

05-23

Instemmen met Cultuurnota 

Dordrecht 2030 - Startnotitie

Wethouder Van der Linden zegt toe dat Kunst in 

Openbare Ruimte (KIO) komend jaar (in 2024) terug 

komt, bijvoorbeeld in de Kadernota.

vd Linden voorstel afvoeren Deze toezegging is meegenomen in de cultuurnota 

Dordrecht 2030, die is aangeboden aan de raad voor 

vaststelling dd 21 maart 2024

(4/65)

230418/T3

vergadering 

Beeldvorming 18-

04-23

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een krediet 

Sportvisie 2030

Wethouder Merx zegt toe dat een routekaart 

Stadspark XXL, met sport als onderdeel, volgt.

Merx voorstel afvoeren Met de raadsinformatiebrief voortgangsrapportage 

stadspark Dordrecht (Dordwijkzone) van 14-12-2023 

en de raadsinformatiebrief stand van zaken 

Sportvisie 2030 (Niemand buitenspel in Dordrecht) 

van 19-12-2023 is deze toezegging van een 

antwoord voorzien.

(5/65)

230404/T2

vergadering 

Beeldvorming 04-

04-23

Raadsinformatiebrief over 

Samenwerking met 

Rijkswaterstaat Kaderrichtlijn 

Water Hel- en Zuiles

De wethouder zegt toe het alternatief van dhr. 

Fijnekam en dhr. Verweerd in samenwerking met 

Rijkswaterstaat te onderzoeken.

de Jonge voorstel afvoeren

(6/65)

221115/T4

vergadering 

Beeldvorming 15-

11-22

Wijzigingsplan 's-

Gravendeelsedijk 175 - 

Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe met de Omgevingsdienst ZHZ 

een werkafspraak vast te leggen over proactief 

handhaven op geluidsoverschrijdingen, waarbij 

handhaving op basis van meldingen het 

basisprincipe blijft.

Burggraaf voorstel afvoeren Voor 2024 staan een aantal meetmomenten 

gepland. Die vervallen als er al metingen worden 

uitgevoerd naar aanleiding van klachten. Dat is in 

het eerste kwartaal het geval geweest. De 

meetuitslagen moeten nog worden verwerkt om te 

bepalen of er sprake is geweest van 

overschrijdingen.

(7/65)

211109/T1

vergadering Raad 

09-11-21

Roadmaps innovatie De roadmaps innovatie komen deze 

bestuursperiode nog naar de raad

Burggraaf voorstel afvoeren In de raadsinformatiebrief over de jaarlijkse 

voortgang Regiodeal Drechtsteden - Gorinchem, 

behandeld in de raad van november 2022, is 

conform het verzoek van de raad verantwoord over 

de voortgang van de innovatie roadmaps. Zie 

dossiernummer 2022-0143978.

De toezegging kan daarmee worden afgevoerd.
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(8/65)

210622/T3

vergadering Raad 

22-06-21

Vaststellen Kadernota 2022, 

agendapunt 29.

Wethouder Stam zegt toe: Een plan van aanpak 

zwerfafval op te stellen en dit zo spoedig mogelijk 

aan de raad voor te leggen.

Merx voorstel afvoeren In april 2023 is het programmaplan Dordt schoon 

naar de raad gestuurd.

(9/65)

240312/T3

vergadering Raad 

12-03-24

M1 Motie Vreemd aan de orde 

van de dag: Geen bedelbendes 

in Dordrecht

Burgemeester Kolff zegt toe een analyse uit te 

voeren over bedelen in Dordrecht en hierover voor 

de behandeling van de Kadernota een 

terugkoppeling aan de raad te geven.

Kolff op naam

(10/65)

240312/T1

vergadering Raad 

12-03-24

Vaststellen en beschikbaar 

stellen van een krediet voor 

Bomenprogramma - 

Raadsvoorstel

Wethouder Merx zegt toe uit te zoeken hoe een 

bomenfonds ingericht en beheerd kan worden. Zo 

wordt gekeken wat de ervaringen elders zijn en hoe 

dit ingezet kan worden in Dordrecht. De raad 

ontvangt hier nadere informatie over.

Merx op naam

(11/65)

231219/T4

vergadering Raad 

19-12-23

Instemmen met de oprichting 

van Ondernemersfonds 

Dordrecht - Voor brede 

samenwerking binnen zowel 

commercieel als 

maatschappelijk, profit en non 

profit ondernemend Dordrecht 

- Raadsvoorstel

Wethouder Van Benschop zegt toe dat in de 

Kadernota het gemeentelijke deel van de uitgaven 

wordt meegenomen.

van Benschop op naam

(12/65)

231107/T7

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Merx zegt toe dat er een voorstel volgt 

over het binnenhalen van een topsportevenement.

Merx op naam Door de ingediende motie 231107/M10 is de 

oorspronkelijke vraag waar deze toezegging op 

volgde uitgebreid. In de motie ging het namelijk over 

"internationale" topsportevenementen. Er is toen 

gezegd dat als dat de vraag is, dit meer vraagt (en er 

een nader onderzoek moet volgen). En dat Q1 dan 

niet meer haalbaar is en dat er dan eerst een 

onderzoeksvoorstel zou moeten komen. Dat is wat 

we nu aan het oppakken zijn.

In Q1 2024 komen we dus met een 

onderzoeksvoorstel;

In Q2-Q3 2024 voeren we het onderzoek uit

In Q4 2024 moet er dan een visie/plan liggen

Hiermee behandelen we zowel deze toezegging als 

de motie. In feite kan deze toezegging komen te 

vervallen.

commissies (xlsx).xlsx JdR 18-04-24; Gefilterd op type 'toezegging'; gesorteerd op status (hoog naar laag): 65 items page 2 / 13



Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(13/65)

231107/T1

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat er samen met 

andere portefeuillehouders bekeken zal worden hoe 

gebruik gemaakt kan worden van de kennis van het 

Dordtse bedrijfsleven bij ombuigingen / het 

financieel op orde zijn van de gemeente. Samen met 

andere maatschappelijke organisatie zullen 

bedrijven gericht uitgenodigd worden.

Heijkoop op naam

(14/65)

231031/T1

vergadering 

Beeldvorming 31-

10-23

Vaststellen Begroting 2024 - 

Raadsvoorstel

Wethouder Heijkoop zegt toe in gesprekken met 

Sociale Dienst de uitwerking van hoogte bestaande 

giftgrens €1200 en € 1700 nog juiste grens is. Als uit 

deze toets bij de uitvoering blijkt dat dit moet 

worden bijgesteld, dan wordt dit aan de raad 

voorgelegd.

Heijkoop op naam

(15/65)

230919/T3

vergadering Raad 

19-09-23

 Vaststellen Jaarstukken 2022 Wethouder Heijkoop zegt toe dat het college komt 

voor de kadernotabespreking met een aanzet 

/uitwerking om het gesprek te kunnen voeren over 

SMART-doelstellingen.

Heijkoop op naam

(16/65)

230704/T5

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat er een voorstel 

over het jongerenperspectieffonds volgt voor 

1/10/23 en hoe dit kan worden ingepast.

Heijkoop op naam

(17/65)

230620/T7

vergadering Raad 

20-06-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt het volgende toe: 

- Komt terug op wanneer de evaluatie plaatsvindt 

over de (nieuwe) kortingen voor de stadsbussen.

vd Linden op naam De regeling wordt in de eerste helft van 2024 

geëvalueerd over het volledig eerste jaar 2023.

(18/65)

230314/T1

vergadering Raad 

14-03-23

Vaststellen Integraal 

Veiligheidsplan 2023-2026

De Burgemeester zegt toe de twee concept-moties 

behorende bij agendapunt 21 van de gemeenteraad 

van 14 maart 2023 te omarmen en deze op te 

pakken. Door deze toezeggen zijn de moties niet 

meer ingediend. Zie bijgevoegde concept moties.

Kolff op naam

(19/65)

230221/T7

vergadering 

Beeldvorming 21-

02-23

Vaststellen Integraal 

Veiligheidsplan 2023-2026

Burgemeester Kolff doet daarbij de volgende 

toezeggingen:

- Er komt een nieuwe ontmoetings- en 

informatieavond voor de raads- en commissieleden 

met de districtschef, teamchef veiligheid, etc.

Kolff op naam in overleg met teamleider veiligheid toezegging 

overzetten/terugzetten naar Michel Baars
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(20/65)

221122/T2

vergadering 

Beeldvorming 22-

11-22

Beschikbaar stellen van een 

krediet voor de Uitvoering van 

het programma Ruimte voor 

Banen - Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe om de raad eenmaal per jaar 

over de voortgang van het programma te 

informeren middels een raadsinformatiebrief. Ook 

wordt de raad tussentijds geïnformeerd indien daar 

aanleiding voor is.

van Benschop op naam

(21/65)

221108/T7

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe triple helix mee te nemen in 

op te stellen beleid. Er wort nagevraagd hoe de 

samenwerking loopt en er volgt een RIB over deze 

samenwerking.

van Benschop op naam

(22/65)

220920/T1

vergadering 

Beeldvorming 20-

09-22

Veiligheidsbeeld Dordrecht 

2023-2026

De portefeuillehouder zegt toe in het IVP de 

volgende suggesties op te nemen:

- Het omhoog brengen van inbeslagneming van 

crimineel vermogen;

- Preventie krijgt een grote rol, dit uit zich in het in 

de titel naar achteren schuiven van repressie. Ook 

wordt het Nationaal Programma aangesproken 

waardoor voor drie wijken een integrale aanpak 

komt; 

- Dierenmishandeling wordt opgenomen in het IVP, 

als signaal gezien de link met andere ernstige 

(gewelds)problematiek achter de voordeur; 

- Aanpak dealen en drugsgebruik rond scholen;

- Aanpak lachgas waar mogelijk;

- Handhaven vuurwerkvrije zones in afwachting van 

een jaarlijks verbod;

- Waardering Dordtse agenten met o.a. een gratis 

Dordtpas;

- Afspraken en voorlichting met luxe winkeliers over 

het aannemen van (minder) cash geld.

Daarnaast zet het college in op het realiseren van 

een business case voor de Risk Factory en het 

verbeteren van de veiligheid via een spoortunnel 

gevaarlijke stoffen.

Kolff op naam

(23/65)

240409/T3

vergadering Raad 

09-04-24

Moties Vreemd aan de orde 

van de dag rondom omgeving 

AZC

Wethouder Van Benschop zegt toe dat als de 

omgevingsvergunning is verleend, inwoners 

planschade kunnen claimen. 

Hierover zal de gemeente actief communiceren.

van Benschop nieuw ingevoerd
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(24/65)

240409/T2

vergadering Raad 

09-04-24

Vaststellen Marktverordening 

en Marktvisie - Raadsvoorstel

Wethouder Burggraaf zegt toe dat als de 

marktkooplui schade hebben naar aanleiding van 

looptijd vergunning  ze dit kunnen melden bij de 

gemeente, hier zal maatwerk op worden toegepast.

Burggraaf nieuw ingevoerd

(25/65)

240409/T1

vergadering Raad 

09-04-24

Vaststellen Marktverordening 

en Marktvisie - Raadsvoorstel

Wethouder Burggraaf zegt toe dat als de resultaten 

van het onderzoek naar de looptijd van een 

marktvergunning bekend zijn de wethouder direct 

met een raadsvoorstel komt (over de looptijd van de 

marktvergunningen) gestoeld op de 

onderzoeksresultaten.

Burggraaf nieuw ingevoerd

(26/65)

240402/T1

vergadering 

Beeldvorming 02-

04-24

Vaststellen Marktverordening 

en Marktvisie - Raadsvoorstel

Wethouder Burggraaf zegt toe, over de 

vergunningsduur, dat er

een generieke termijn gaat gelden en wordt 

voorgesteld, maar dat hij bereid is maatwerk

toe te passen. Dit maatwerk kan worden toegepast 

als ondernemers zich melden die

onredelijk getroffen worden (aantoonbaar) in hun 

bedrijfsvoering door de termijn.

Burggraaf nieuw ingevoerd

(27/65)

230912/T7

vergadering 

Beeldvorming 12-

09-23

Beëindiging erfpacht Wethouder Van Benschop zegt toe op grote lijnen 

beleidsveranderingen en/ of veranderingen die in 

organisatie zijn doorgevoerd m.b.t. beëindiging 

erfpacht met de raad te delen via een 

raadsinformatiebrief zodat deze informatie ook 

openbaar wordt.

van Benschop nieuw ingevoerd

(28/65)

220125/T1

vergadering cie. 

Sociaal 25-01-22

Vaststellen verordening 

Sociaal Domein

Wethouder Heijkoop zegt toe een spoorboekje op te 

leveren waarin staat beschreven welke verordening 

op het sociaal domein van de Gemeenschappelijke 

Regeling Drechtsteden op welk moment dit jaar aan 

de raad wordt aangeboden om lokaal op te kunnen 

sturen, waarbij gestart wordt met het minimabeleid.

Heijkoop nieuw ingevoerd

(29/65)

240312/T2

vergadering Raad 

12-03-24

Aangaan van een 

koopovereenkomst voor Van 

Baerleplantsoen 26 en 

beschikbaar stellen van een 

krediet voor de aankoop, 

verplaatsing en restauratie van 

de oranjer/washuis - 

Raadvoorstel 

Wethouder Van der Linden zegt toe te spreken over 

de openingstijden van de Oranjerie en de gevolgen 

hiervan (kosten en andere zaken) en hier flexibel 

mee om te gaan.

vd Linden in behandeling
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(30/65)

240206/T2

vergadering Raad 

06-02-24

Raadsinformatiebrief over 

Ontwerpbestemmingsplan 

Maasterras 2023 - 

Raadsinformatiebrief

Wethouder Burggraaf zegt toe dat het proces zo 

wordt ingericht dat de raad goed in positie is. Hierbij 

is er ruimte voor dialoog en neemt het college de 

raad mee. Het college sluit geen overeenkomsten 

met marktpartijen voordat dit met de raad is 

besproken.

Burggraaf in behandeling

(31/65)

240123/T1

vergadering VrHU 

23-01-24

Geluidsnormen sportschool 

Leerpark

Wethouder Merx zegt toe in te zetten op de 

procedure dat de sportschool op het Leerpark moet 

voldoen aan geluidsnormen. (Dit staat los van het 

handhavingstraject m.b.t. vergunningverlening aan 

het leerwerk-bedrijf op betreffende locatie)

Merx in behandeling

(32/65)

240116/T3

vergadering VrHU 

16-01-24

Initiatiefsvoorstel 

woonwagenbewoners hebben 

recht op standplaatsen 

Wethouder Heijkoop zegt toe dat de ontwikkeling 

van vijf woonwagenstandplaatsen bij de locatie De 

Hoop aan de Provincialeweg 70 in deze 

collegeperiode onomkeerbaar wordt.

Heijkoop in behandeling Het bestemmingsplan wordt opgesteld.

(33/65)

240116/T2

vergadering VrHU 

16-01-24

Hondenuitlaatbeleid Wethouder Merx zegt toe dat hij eind eerste 

kwartaal of het tweede kwartaal de startnotitie van 

het hondenuitlaatbeleid naar de raad zal sturen.

Merx in behandeling

(34/65)

240116/T1

vergadering VrHU 

16-01-24

Hondenuitlaatbeleid Wethouder Merx zegt toe dat er in het 

hondenuitlaatbeleid een hondenuitlaatplek wordt 

toegevoegd bij de Prins Clausbrug.

Merx in behandeling

(35/65)

231212/T3

vergadering 

Beeldvorming 12-

12-23

Vaststellen 

Doelgroepenverordening 

woningbouw Dordrecht - 

Raadsvoorstel

De suggestie om verhuurders de verplichting op te 

leggen om te rapporteren over de juistheid van de 

hoogte van de huur (conform het puntensysteem) 

heeft de aandacht van het college. 

Wethouder Heijkoop zegt toe hierover meer inzicht 

te geven bij de Kadernota.

Heijkoop in behandeling Dit zal worden meegenomen in de nog in te voeren 

verhuurvergunning, planning is tweede kwartaal 

2024.
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(36/65)

231212/T2

vergadering 

Beeldvorming 12-

12-23

Vaststellen 

Doelgroepenverordening 

woningbouw Dordrecht - 

Raadsvoorstel

Verder wordt besproken of de doelgroepen ook op 

grond van andere criteria bepaald kunnen worden, 

dan alleen aan de hand van inkomens. Hierbij wordt 

onder meer gedacht aan jongeren, alleenstaanden, 

spoedzoekers, levensloopbestendige woningen. 

Wethouder Heijkoop geeft aan dat deze 

doelgroepen niet in de Doelgroepenverordening, 

maar in de Huisvestingsverordening thuis horen. 

Wethouder Heijkoop zegt toe dat in de 

Woonzorgvisie nadrukkelijk aandacht wordt besteed 

aan de levensloopbestendige woningen.

Heijkoop in behandeling

(37/65)

231212/T1

vergadering 

Beeldvorming 12-

12-23

Vaststellen 

Doelgroepenverordening 

woningbouw Dordrecht - 

Raadsvoorstel

De aanwezige raads- en commissieleden staan 

positief tegenover het raadsvoorstel, omdat de 

Doelgroepenverordening woningbouw Dordrecht de 

gemeente meer mogelijkheden geeft om bij nieuwe 

(bestemmings)plannen te sturen op een goede mix 

van het woningaanbod.

Zij wisselen van gedachten over de vraag of er 

mogelijkheden zijn om goedkoper woningen op de 

markt te brengen, bijvoorbeeld door grond in 

erfpacht uit te geven. Wethouder Heijkoop zegt toe 

dat hij alle voor- en nadelen van erfpacht op een 

rijtje zal zetten.

Heijkoop in behandeling Günter Weber pakt dit op vanuit team wonen.

(38/65)

231107/T8

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Merx zegt toe dat de proeven in onder 

andere Arnhem, Utrecht en Eindhoven naar 

lantaarnpalen als laadpalen worden gevolgd en 

geanalyseerd en hier zal later een RIB over volgen.

Merx in behandeling Status per 25/3: concept RIB besproken in PO Marc 

Merx. RIB wordt op aantal punten aangepast en 

gaat dan in routing.

(39/65)

231107/T5

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat in de gaten 

zal worden gehouden hoe kabelgoten voor 

elektrisch laden zich ontwikkelen en er zal op terug 

worden gekomen.

vd Linden in behandeling
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(40/65)

231107/T4

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder van Benschop zegt toe dat Dordrecht 

Sociaal de wensen van jongeren mee neemt in de 

programmering van de ontmoetingsplekken. De 

wensen van jongeren worden opgenomen in de 

wijkplannen van Dordrecht Sociaal en de 

gebiedsplannen van de gemeente. In de 

voorzieningen monitor wordt inzichtelijk gemaakt 

hoe tevreden jongeren. Eind Q1 2024 wordt de 

programmering verwacht en de voorzieningen 

monitor in Q2 2024.

van Benschop in behandeling

(41/65)

231107/T2

vergadering Raad 

07-11-23

Vaststellen Begroting 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat de raad over 

jongerenhuisvesting actief geïnformeerd zal worden.

Heijkoop in behandeling Dit gebeurt doorlopend. Wanneer zich projecten 

voordoen, zal de raad worden geinformeerd

(42/65)

231024/T2

vergadering 

Beeldvorming 24-

10-23

Memo Totstandkoming 

beleidsrijke 

huisvestingsverordening 2024 

Wethouder Heijkoop zegt toe de evaluatie van de 

opkoopbescherming op te leveren, zodat de 

inzichten van doorwerking van aanscherping 

landelijke regels kunnen worden meegenomen in de  

actualisatie van de Huisvestingsverordening. Ook de 

onderwerpen uit de stellingen waar meerderheid 

van commissie zich in kon vinden worden verwerkt 

in de vervolgstap, te noemen het raadsvoorstel 

Uitgangspuntennotitie Huisvestingsverordening. 

Zoals doen gebruikelijk doorloopt het college hierbij 

het participatieproces met de stad, zoals  

corporaties, (zorg-)instellingen, Vluchtelingenwerk, 

Penitentiaire Inrichting ed.

Heijkoop in behandeling Een beknopte evaluatie wordt meegenomen in de 

Uitgangspuntennotitie Huisvestingsverordening. De 

planning hiervan is 2e kwartaal 2024.
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Overzicht stand van zaken Toezeggingen - 18 april 2024
(43/65)

231024/T1

vergadering 

Beeldvorming 24-

10-23

Vaststellen Startnotitie 

Dordrecht klimaatneutraal 

2040 - Startnotitie

Wethouder de Jonge doet de toezegging om in de 

routekaarten ook op te nemen welke benodigde 

stappen voor de transitie naar klimaatneutraal geen 

bevoegdheid van de gemeente zijn maar wel onder 

de aandacht gebracht gaan worden bij de 

desbetreffende andere overheden (als voorbeeld 

wordt uitstoot op rijkswegen door/langs Dordrecht 

genoemd). Een aantal routekaarten moet nog 

uitgewerkt worden. Hier kan de raad nog inspraak 

op hebben, al dan niet in haar 

besluitvormingsproces. Daarnaast stuurt het college 

via de griffie nog de planning en activiteiten van de 

Klimaatweek door.

de Jonge in behandeling Graag op naam van Loes van Luijk (is met haar 

afgestemd).

Deze routekaarten worden conform 

gecommuniceerde planning met de raad in concept 

besproken op 5 maart en in definiteieve vorm 

aangeboden in april (de deadline van afhandelen 

aub hierop aanpassen)

(44/65)

231010/T3

vergadering Raad 

10-10-23

Vaststellen 

Uitgangspuntennotitie 

Mobiliteitsplan Dordrecht 

2040 - Raadsvoorstel

Wethouder Van der Linden zegt toe dat er de 

komende maanden een RIB komt met wat mogelijk 

is op het gebied van milieuzones.

vd Linden in behandeling Omdat dit andere zaken raakt en in een groter 

verband bekeken moet worden heeft het college de 

keuze gemaakt de raad op een andere manier te 

informeren.

De Agendacommissie besluit het verzoek van PvdD 

met steun van Op Ons Eiland, VSP en GroenLinks om 

deze toezegging niet af te voeren te honoreren. De 

wethouder krijgt het verzoek om alsnog doormiddel 

van een RIB te reageren over de mogelijkheden voor 

wat betreft milieuzones.

(45/65)

231003/T1

vergadering VrHU 

03-10-23

Prestaties Drechthopper Wethouder Van Benschop zegt toe in overleg te 

gaan met Stroomlijn over de prestaties van de 

Drechthopper en komt hierop terug richting de 

gemeenteraad.

van Benschop in behandeling Wethouder Van Benschop heeft in de bestuurlijke 

sessie op 5 oktober j.l. hiervoor aandacht gevraagd. 

De klachtenprocedure vraagt een nader traject, daar 

is momenteel overleg over met SDD en Stroomlijn

(46/65)

230919/T1

vergadering Raad 

19-09-23

 Vaststellen 

Uitvoeringsprogramma Fiets 

2023-2026 

Wethouder Van der Linden zegt toe dat voor het 

aan te leggen fietspad tussen Amstelwijck en 

Dordrecht Zuid geen enkele boom gekapt wordt.

vd Linden in behandeling Aan deze toezegging kan pas uitvoering worden 

gegeven als het fietspad daadwerkelijk wordt 

aangelegd. Momenteel moet de planvorming voor 

het daadwerkelijk ontwerp nog opgestart worden.

Deze toezegging wordt afgehandeld bij het 

vaststellen van het ontwerp.
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230912/T2

vergadering VrHU 

12-09-23

Prijsontwikkeling zwembaden Wethouder Merx zegt toe in gesprek te gaan met 

stichtingen van zwembaden om te kijken of 

flexibeler kan worden om gegaan met openstelling. 

Via een RIB zal de raad op de hoogte worden 

gehouden.

Merx in behandeling

(48/65)

230704/T8

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van Benschop zegt toe dat na de 

nulmeting met betrekking tot het AZC er ook een 

periodieke analyse van de stand van zaken zal 

volgen. In het begin zal dit meer frequent zijn en op 

een gegeven moment 1x per jaar.

van Benschop in behandeling Voorlopig wordt met deze toezegging niets gedaan. 

Eerst wordt een nulmeting gedaan (eind 23/begin 

24), pas nadat het AZC geopend is kunnen de 

periodieke metingen en analyses gedaan worden.

(49/65)

230704/T7

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Burggraaf zegt toe dat de bouwmonitor 

2x per jaar publieksvriendelijk naar buiten gebracht 

zal worden. Hierbij wordt ook het dashboard van 

het jaarverslag betrokken en zal een persbericht 

worden verstuurd.

Burggraaf in behandeling Bij de monitor met de cijfers van 2023 wordt dit 

uitgevoerd. Verwachting 2e kwartaal 2024.

(50/65)

230704/T6

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota2024 Wethouder Burggraaf zegt toe dat er een RIB volgt 

over het onderwerp 'toeristische borden' (naar 

aanleiding van motie 21A).

Burggraaf in behandeling Een deel van de benodigde informatie is inmiddels 

opgehaald door Dordt Onderneemt bij het 

Binnenstadsbedrijf en POBD. Onder andere aan de 

hand van deze informatie kan de RIB worden 

opgesteld. De verwachting is dat de RIB in Q1 2024 

verstuurd kan worden.

(51/65)

230704/T11

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Van der Linden zegt toe dat de 

benodigde middelen voor het uitvoeren van de 

Hervormingsagenda Jeugd worden voorgelegd aan 

de raad die er vervolgens over besluit.

vd Linden in behandeling 24 oktober staat er een kennissessie gepland met de 

gemeenteraad over de hervormingsagenda jeugd.

(52/65)

230704/T1

vergadering Raad 

04-07-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zegt toe dat hij na de zomer 

(wellicht eind augustus) in gesprek zal gaan met de 

raad over prestatie-indicatoren. Later volt een 

definitieve set indicatoren.

Heijkoop in behandeling In de auditcommissie van 24 oktober 2023 is een 

memo m.b.t. de herziening van aanvullende 

beleidsindicatoren besproken. In de auditcommissie 

van december 2023 is een memo ingebracht t.a.v. 

een voorstel voor een te organiseren 

werk/themasessie voor de auditcie met het OCD. De 

werksessie staat gepland voor april (of maart).
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230627/T3

vergadering 

Beeldvorming 27-

06-23

Kadernota 2024 Wethouder Heijkoop zet het volgende toe:

- Er worden plannen gemaakt over hoe inhoud te 

geven aan sportevenementen. In Q1 2024 wordt de 

raad hierin meegenomen (Heijkoop n.a.v. motie 5)

Heijkoop in behandeling Door de ingediende motie 231107/M10 is de 

oorspronkelijke vraag waar deze toezegging op 

volgde uitgebreid. In de motie ging het namelijk over 

"internationale" topsportevenementen. Er is toen 

gezegd dat als dat de vraag is, dit meer vraagt (en er 

een nader onderzoek moet volgen). En dat Q1 dan 

niet meer haalbaar is en dat er dan eerst een 

onderzoeksvoorstel zou moeten komen. Dat is wat 

we nu aan het oppakken zijn.

In Q1 2024 komen we dus met een 

onderzoeksvoorstel;

In Q2-Q3 2024 voeren we het onderzoek uit

In Q4 2024 moet er dan een visie/plan liggen

Hiermee behandelen we zowel deze toezegging als 

de motie. In feite kan deze toezegging komen te 

vervallen.

(54/65)

230404/T3

vergadering 

Beeldvorming 04-

04-23

Raadsinformatiebrief over 

Samenwerking met 

Rijkswaterstaat Kaderrichtlijn 

Water Hel- en Zuiles

De wethouder zegt toe een onafhankelijk onderzoek 

uit te voeren met een onafhankelijke getijdenexpert 

die zo min mogelijke affiniteit heeft met 

Rijkswaterstaat.

de Jonge in behandeling onderzoek is uitgevoerd

(55/65)

230314/T2

vergadering Raad 

14-03-23

Mediabeleid Burgemeester Kolff zegt toe dat er een voorstel 

'mediabeleid' komt. Bij het tot stand komen van dit 

beleid wordt de raad aan de voorkant betrokken. Er 

komt in ieder geval een werksessie voor raadsleden 

en een expertmeeting.

Kolff in behandeling Op 14 november 2023 heeft een expertsessie over 

mediabeleid met de raad plaatsgevonden. Zoals 

aangekondigd in RIB Stand van zaken RTV Dordrecht 

en Mediabeleid dd oktober 2023 zullen we in het 

voorjaar 2024 het beleid

aanbieden aan de raad.

(56/65)

230207/T2

vergadering Raad 

07-02-23

Aanwijzen locatie voor het 

vestigen van een AZC in 

Dordrecht

Geeft onderbouwing aan raadsleden over hoe de 

keuze voor de locatie van het AZC tot stand is 

gekomen

van Benschop in behandeling

(57/65)

221220/T5

vergadering Raad 

20-12-22

Sociaal domein: Maatwerk 

huisvesting - Raadsvoorstel

De wethouder zegt toe dat het plan nader wordt 

uitgewerkt en opnieuw aan de raad wordt 

voorgelegd. De betekenis van het zelf woningen 

verwerven wort hierin ook uitgewerkt. Dit voorstel 

is 'staatsteunproof'.

Heijkoop in behandeling
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221108/T6

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe met informatie naar de raad 

te komen wanneer er mogelijkheden zijn €14,- 

minimumloon in te voeren.

Heijkoop in behandeling

(59/65)

221108/T13

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe dat er een notitie komt over 

participatie. Hierin wordt de burgerbegroting 

meegenomen. Daarbij wordt nagegaan of dit als 

onderdeel van de toolbox gewenst is.

de Jonge in behandeling in behandeling. Q1 2024 zal een voorstel voor de 

wijze van behandeling van de motie worden 

aangeboden aan de portefeuillehouder.

(60/65)

221108/T12

vergadering Raad 

08-11-22

Vaststellen Begroting 2023 

gemeente Dordrecht

De wethouder zegt toe het grofvuil-verzamelpunt in 

de wijk mee te nemen in een op te stellen plan over 

afval.

Merx in behandeling Canan Sanliünal is gestart met het opzetten van een 

proef met een verzamelpunt in Krispijn, in 

samenwerking met de Buitenwacht.

De betrokkenen van de Buitenwacht hebben hun 

medewerking gestopt.

(61/65)

220222/T2

vergadering Raad 

22-02-22

Budgetoverhevelingen vs 

Cultuur

Geld dat bestemd was voor Cultuur blijft daarvoor 

bestemd, ook bij budgetoverhevelingen.

vd Linden in behandeling Deze toezegging nemen we mee bij eventuele 

volgende voorstellen voor begroting en 

budgetoverhevelingen. De afhandeling van deze 

toezegging is dus pas weer van toepassing in het 

najaar.

(62/65)

220215/T1

vergadering cie. 

B&M 15-02-22

Schade- en letselverhaal op 

daders

De burgemeester zegt de cie. BM (15/02/2022) toe 

nog nader uit te zoeken hoe de zorg voor 

handhavers en toezichthouders die slachtoffer zijn 

van geweld, op een goede manier geregeld wordt.

Kolff in behandeling

(63/65)

220208/T1

vergadering cie. 

B&M 08-02-22

Winkeltijden De wethouder (vervangt Burggraaf) zegt toe een 

voorstel voor de bereiden voor aanpassing van de 

Winkeltijdenverordening om nachtwinkel onder 

voorwaarden mogelijk te maken.

Burggraaf in behandeling Er is onderzocht onder welke wijze de verordening 

aangepast kan worden om een nachtwinkel mogelijk 

te maken. Dat vergt een ingrijpende aanpassing van 

de verordening. Daarnaast dient een aantal 

randvoorwaarden opgenomen te worden. Hiervoor 

is gekeken naar de verordeningen van een aantal 

andere gemeenten. Momenteel wordt gewerkt aan 

een eerste voorzet hiervoor. Als het goed is, komt 

het 14 maart in het PO van wethouder Burggraaf.
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211109/T5

vergadering Raad 

09-11-21

Starterslening De niet ingediende motie van PvdA over de 

starterslening wordt omarmd en de vraag wordt 

meegenomen in de evaluatie.

Heijkoop in behandeling Op 9 november 2021 is toegezegd door de heer 

Stam aan de PvdA dat er een evaluatie van de 

starterslening zou plaatsvinden waarin ook het 

mogelijk prijsopdrijvende effect van de lening wordt 

meegenomen. Op 16 mei 2023 is er aan de raad het 

voorstel voorgelegd 'Vaststellen verordening 

starterslening gemeente Dordrecht, 2e wijziging'. In 

dit raadsvoorstel was er een bijlage opgenomen met 

een rapportage van de starterslening. In deze 

kwalitatieve rapportage is er aan de behoefte van de 

raad voldaan en was ook het mogelijke 

prijsopdrijvende effect meegenomen. Hierdoor is 

deze toezegging afgehandeld.

(65/65)

210518/T1

vergadering cie. 

B&M 18-05-21

Herbestemming Berckepad 9 De wethouder zegt toe de aandachtspunten die de 

commissie naar voren heeft gebracht (onder meer: 

toegangstijden, afval, geluidsoverlast) als 

randvoorwaarde mee te geven aan de toekomstige 

huurder.

de Jonge in behandeling Er loopt een onderzoek naar uitvoeren 

bestemmingswijziging naar lichte horeca van het 

pand Berckepad 9. Een aantal onderzoeken moet 

zijn afgerond voordat de wijziging van het 

bestemmingsplan Aan de raad kan worden 

voorgelegd. 

Binnenkort worden vervolgstappen gezet.
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